
 

 
 

Friskis & Svettis avd Bærum – Referat styremøte … 
 
 

 
Til stede: Christoffer Johansson, Aina Eggen, Tobias Alfsen, Kristiane Bugge Dugstad, Martine Solberg 
Avholdt: 18.06 
Referent: Martine Solberg 
 
 

Sak Beskrivelse/agenda Referat / beslutning Ansv 

0. Informasjon fra styreleder 
 

Martine informerte om at F&S Svettis Oslo har 
sagt opp avtalen med innleie av 
regnskapsmedarbeider med virkning fra 01.09.  
Styret jobber med å få på plass en midlertidig 
løsning samtidig som vi finner en god langsiktig 
løsning.  
 
Martine informerte om at vi har fått på plass en 
løsning for å drifte sosiale medier tom. August. 
Når daglig leder er på plass ønsker styre å gi henne 
handlingsrom til å se hvordan markedføringen 
best løses fremover.  
 
 

 

2. Timeplanen Christoffer og Kristiane informerte om fremdrift i 
arbeidet med timeplanen.  
 
Timeplanen: sommertimeplan  
 
Tiltak for å øke tilbudet i sommer:  
Spørre på funkis gruppen på facebook (Norge) om 
noen fra andre foreninger ønsker å ha time(Chris) 
 
Høsttimeplanen: ikke begynt på enda.  
 
 

 
 
 
 

3. Fremleie av Gjønnes Bekkestua fekting ønkser å leie gjønnes i 
tidsrommet:   
torsdager 16-19  
tirsdager kl. 16.00 - 19.00 
 
Styret har besluttet at dette er greit. Martine 
har fullmakt til å inngå avtale med 
fekteklubben 
 

 

3. Medlemsutvikling/økono
mi 
 
 
 

Hitill i år er det lavere medlemsinntekter enn i 
fjort, primært på avtalegiro. Analyser tyder på at 
det er prisendringen fra i  mars i 2018 som gjorde 
at vi fikk et drop i medlems 
 

 



 

 
 

Friskis & Svettis avd Bærum – Referat styremøte … 
 
 

 

Sak Beskrivelse/agenda Referat / beslutning Ansv 

Styret har diskutert at vi ønsker at et utvalg skal 
evaluere  prisene våre.  
Følges opp etter sommeren.   
 
Tiltak og beslutninger:  

- Ha en kampanje i august/september. 
Rettet mot avtalegiro 
 

 
 
Neste møte:: Ønske om å ha det første uken daglig leder begynner. Avtales på mail/facebook gruppe 
i styret.  
 


